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ORG.0012.1.7.2019 

Protokół nr 7/19 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Buczkowice, 

które odbyło się dnia 4 lipca 2019 r. w budynku Urzędu Gminy Buczkowice  

 

 

Obecni na posiedzeniu: 

 radni wg załączonej listy obecności, 

 protokolant: inspektor Referatu Ogólno-Organizacyjnego Urzędu Gminy Buczkowice,  

Ewa Matera. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Przegląd majątku i ocena stanu posiadania gminy. 

3. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Radny Jerzy Więcek otworzył posiedzenie komisji 

o godz. 8.05 i stwierdził prawomocność podejmowanych decyzji. 

 

W momencie otwarcia posiedzenia obecnych było sześciu członków komisji (lista obecności 

załączona do protokołu). 

 

Ad 2. Przegląd i ocena stanu majątku gminnego. 

 

Komisja Rewizyjna dokonała wizytacji następujących miejsc: 

 ścieżka rowerowa w Buczkowicach i Rybarzowicach, 

 ul. Bielska w Rybarzowicach, 

 cmentarz komunalny w Rybarzowicach, 

 rów przy ul. Wichrowej w Kalnej, 

 boisko gminne w Lipowej, 

 plac zabaw w Kalnej, 

 ul. Górska w Godziszce, 

 ul. Grunwaldzka w Buczkowicach, 

 ul. Nadbrzeżna w Buczkowicach, 

 kładka przy ul. Nadbrzeżnej w Buczkowicach. 

 

W wyniku dokonanego przeglądu Komisja zgłosiła następujące wnioski i uwagi: 

 

Radna Górna powiedziała, że: 
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 chciałaby otrzymać informację czy istnieje plan zagospodarowania cmentarza 

komunalnego w Rybarzowicach oraz kto jest jego gospodarzem, 

 na cmentarzu jest za mało zieleni,  

 trzeba usunąć z jego terenu suche drzewa. 

 

Radny Więcek stwierdził, że w stosunku do poprzednich przeglądów mienia, cmentarz 

prezentuje się znacznie lepiej.   

 

Radna Górna zgłosiła potrzebę remontu ul. Jastrzębiej w Rybarzowicach oraz 

zawnioskowała o podjęcie działań mających na celu wyrównanie standardu dróg 

bitumicznych w gminie. 

 

Radny Więcek zauważył, że nie tylko wymagałoby to znalezienia środków, ale przede 

wszystkim uregulowania kwestii własności, co jest bardzo trudne, kosztowne i czasochłonne.  

 

Radna Górna powiedziała, że to „kwestia chęci by zacząć robić” – gmina istnieje już ponad 

20 lat - można powołać pełnomocnika nieobecnych osób. 

 

Radny Więcek zauważył, że przez te dwadzieścia kilka lat gmina bardzo się rozwinęła 

i poprosił by nie patrzeć tylko na to, co „złe”. 

 

Radna Górna poprosiła by zacząć. 

 

Radny Matlak wyraził opinię, że gdy zaczniemy ludziom zabierać działki, będzie duży 

sprzeciw – a budowanie dróg gminnych o odpowiedniej szerokości będzie tego wymagało. 

 

Radna Górna powiedziała, że mamy drogi gminne o szerokości 2 metrów i wyraziła opinię, 

że nie można sytuacji zostawić bo płoty są zbyt blisko „stare rzeczy przyjmuje się jak są”. 

 

Radny Pawlik postawił wniosek o położenie asfaltu na ul. Kowalskiej (jest most, droga 

strategiczna). 

 

Radny Więcek wyraził opinię, że tego typu wnioski trzeba zgłaszać na komisji budżetowej. 

 

Radna Górna przychyliła się do wniosku Radnego Pawlika. 

 

Radny Wrona poinformował o potrzebie szukania nowego połączenia Jamy z centrum 

Buczkowic (część ul. Jagodowej nie jest własnością gminy, nie uda się tam raczej położyć 

asfaltu) i podkreślił ważkość tego połączenia. 

 

Radny Pawlik zauważył, że przekazywanie działek drogowych gminie wiąże się też 

z koniecznością poniesienia dużych kosztów. 

 

Radny Więcek, podsumowując posiedzenie, stwierdził, że: 
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 jest zdecydowana poprawa, jeśli chodzi o utrzymywanie porządku na cmentarzach – 

należy dbać o właściwe lokalizowanie miejsc pochówku, 

 tereny gminne prezentują się coraz lepiej pod względem estetyki i porządku, 

 Komisja bardzo pozytywnie odbiera prowadzoną inwestycję w zakresie 

zagospodarowania brzegów Żylicy, 

 Komisja obserwuje poprawę stanu dróg na terenie gminy i postuluje prowadzenie 

dalszych działań mających na celu remonty kolejnych ciągów komunikacyjnych. 

 

Radny Roman Wrona powiedział, że na ścieżce zaczyna nasilać się problem związany 

z elektrycznymi rowerami i hulajnogami, które rozwijają zawrotne prędkości, stanowiąc duże 

zagrożenie dla pozostałych osób korzystających ze ścieżki.  

Radny Janusz Matlak poinformował, że mają się ukazać regulacje prawne dotyczące tych 

pojazdów. 

Ad 3. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

 

Ustalono następne posiedzenie Komisji na dzień 20 sierpnia na godz. 8.00. 

 

Ad 4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Radny Jerzy Więcek, zamknął posiedzenie Komisji. 

 

Posiedzenie zakończyło się o godz. 10.00. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokół podpisano w dniu 20 sierpnia 2019 r. w budynku Urzędu Gminy Buczkowice. 

 

 

Przewodniczący Komisji:  

 

Rady Jerzy Więcek:   …………………………………….. 

 

 

 

Członkowie Komisji: 

 

Radna Jadwiga Górna  …………………………………….. 

 

Radny Wiesław Kopacz  …………………………………….. 

 

Radny Janusz Matlak  …………………………………….. 

 

Radny Józef Pawlik: …………………………………….. 
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Radny Roman Wrona  …………………………………….. 

 

 

 

Wójt Gminy, Pan Józef Caputa …………………………………….. 

 

 

Protokołowała: Inspektor, Ewa Matera  




